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                           PROTOKÓŁ  Nr IV/2015              

 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 27 stycznia 2015 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Wodzisławiu 
  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 10
00

  do godziny 13
20

. Obradom 

przewodniczyła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 13 radnych- nieobecni radni Krzysztof Krupa i radny Stanisław 

Skalmierski (  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy Wodzisław,    

pani Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy Wodzisław,  Radni Powiatu Jędrzejowskiego pan 

Zygmunt Ozga, Mariusz Zieliński i Andrzej Baran, kierownicy jednostek organizacyjnych 

gminy, oraz inni zainteresowani obradami ( listy obecności – załączniki Nr 2,3,4, do 

protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7.  Podjęcie uchwał budżetowych: 

a) przedstawienie przez Wójta Gminy założeń do budżetu gminy na 2015 rok i do 

WPF na lata 2015-2021, 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach, 

c) opinia Komisji Rewizyjnej dotycząca kalkulacji dochodów, 

d) opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  dotycząca wydatków, 

e) dyskusja i podjęcie uchwał w sprawie: 

- przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2015-

2021, 

-  uchwalenia budżetu Gminy Wodzisław na 2015r. 

8. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji d.s. Rozwiązywania Problemów       

Alkoholowych za 2014 rok. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia programu działania Gminnej Komisji d.s. Rozwiązywania Problemów    

Alkoholowych na 2015 rok, 

b) przyjęcia planu pracy Rady Gminy Wodzisław na 2015 rok, 

c) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Wodzisław na 2015 rok, 

d) powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko 

Dyrektora Gminnego Ośrodka Zdrowia – Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wodzisławiu.     

   10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
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   11.  Sprawy różne.   

   12.  Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Czwartą  sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła Przewodnicząca  

Rady Gminy pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę „Wysoka Rado! Otwieram 

czwartą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radnego Sławomira Galę,  jednogłośnie – 13 za,                 

w głosowaniu jawnym. 

Pkt.3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła wniosek Wójta Gminy Wodzisław                    

w sprawie wprowadzenia do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie powołania 

komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora Gminnego 

Ośrodka Zdrowia – Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wodzisławiu                          

( wniosek stanowi załącznik nr 5 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie uzupełnienia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za uzupełnieniem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 13 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach.  

Pytań ani uwag nie było.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 13 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad. 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca   Rady Gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr III/2014                

z   sesji  Rady Gminy z dnia  29 grudnia  2014 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 13 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr III/2014 z obrad   sesji 

rady  z dnia 29  grudnia  2014  roku. 
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Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 Pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy przedstawiła sprawozdanie ze swojej  

działalności   ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 6 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 13 za, w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

Pani wójt odniosła się do tematu wyborów sołtysów i rad sołeckich. Poinformowała, 

że wybory będą obsługiwane przez wójta i sekretarz gminy. W pierwszej kolejności będą 

odbywały się w dużych miejscowościach gdyż należy rozdać nakazy płatnicze. Harmonogram 

został ustalony do 13 lutego. Pani wójt zwróciła się do obecnych sołtysów aby wywiesili 

ogłoszenia w tej sprawie. Poinformowała, że na stronie internetowej urzędu jest utworzona 

zakładka informacyjna  dla każdej miejscowości. Będzie możliwość umieszczania ogłoszeń 

dot. poszczególnych sołectw. Prosiła o uwagi i podpowiedzi w tym temacie.  

Pani wójt poruszyła temat zamkniętego przejazdu przez S-7 w kierunku Piotrkowic. 

Poinformowała, że na początku grudnia zwróciła się do inwestora i Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad o znalezienie najlepszego dla mieszkańców rozwiązania problemu tj. 

skrócenie przejazdu. Przez dwa tygodnie nie było wykonawcy. Mieszkańcy wysłali pismo                 

w tej sprawie i w przyszłym tygodniu ma odbyć się spotkanie z panem Strzelczykiem                

z Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, wykonawcą i przedstawicielami 

mieszkańców. Pani wójt wyjaśniła, że zaproponowane przez mieszkańców rozwiązanie nie 

jest bezpieczne tj. przejazd przez ulicę Ogrodową, gdyż  stwarzało by zagrożenie na drodze. 

Sprawa jest otwarta i gmina nie jest bierna w tym temacie. Przejazd i objazd jest bardzo 

ważny i poinformuje jak planuje się rozwiązać problem. Następnie pani wójt poruszyła temat 

odśnieżania. Poinformowała, że gmina nie ma na tyle potencjału żeby wszystkie drogi były 

jednocześnie odśnieżone. Działania w tym temacie były już wykonywane w niedzielę. Gmina 

wywiązuje się z obowiązku jednakże prosiła o zrozumienie i zgłaszanie problemów w tym 

temacie. Dodała, że podobnie jest w innych gminach.  

Pkt. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Wiesław Kowalski pytał, co ze sprawą sądową dot. wykupu przez Generalną 

Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad budynku byłej szkoły w Klemencicach. Przypomniał, 

że rada przekazała 40.000zł. na sprawę sądową. Radny podkreślił, że nie chce już pytać                    

o sprawę dot. firmy JUS-GAZ bo i tak przepadło 20.000zł., a temat został „zamieciony pod 

dywan”. 

Pani wójt poprosiła o 10 min. przerwy.  



4 
 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła 10 min. przerwę.  

Pkt. 7. Podjęcie uchwał budżetowych. 

a) Pani  wójt przedstawiła założenia do budżetu gminy na 2015 rok i do WPF na lata 2015-

2021. Poinformowała, że dochody zaplanowano w kwocie 21.965.439zł. w tym dochody 

bieżące 18.522.694zł., a dochody majątkowe 3.442.745zł. Wydatki majątkowe 

zaplanowano w  kwocie 22.230.438zł., w tym wydatki bieżące w wysokości 

17.371.012zł., a wydatki majątkowe w kwocie 4.859.426zł. Pani wójt omówiła załącznik 

nr 3 do projektu budżetu tj. limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane 

do poniesienia w 2015 roku. Odnosząc się inwestycji wodociągowych wyjaśniła, że są 

one podyktowane potrzebami mieszkańców tj. np. plany budowy wodociągu w Wodaczy. 

Po zakończeniu inwestycji należy zachęcić mieszkańców aby się podłączali i wtedy 

uzyska się efekt. Planując nowe zadania już dziś należy o tym rozmawiać. Pani wójt 

odnosząc się do inwestycji drogowych podkreśliła, że największym zadaniem  w 2015 

roku będzie budowa kompleksu dróg gminnych w Wodzisławiu dot. ulic : Zakładowa, 

Kasztanowa, i Topolowa, który według kosztorysu będzie kosztował 854.665zł. Jest to 

zadanie stanowiące wartość całego budżetu dróg w 2015 roku. Ze zwrotu jaki gmina 

uzyska po zakończeniu zadania będą remontowane pozostałe odcinki. Zaplanowano 

również projekt  remontu ulicy Rzecznej, który również będzie zgłoszony do programu 

rządowego, oraz drogi Lubcza- Węchadłów, który planuje wykonać z RPO. Gdy 

ogłoszony będzie konkurs projekt będzie niezbędny. Pani wójt dodała, że droga została 

zniszczona przy budowie kanalizacji w Lubczy. Odnosząc się do drogi powiatowej                     

w Brzezinkach pani wójt poinformowała, że udrożnienie rowów będzie wykonane                    

w 2016 roku. Dlatego też  należy sporządzić projekt uwzględniający odwodnienie. Pani 

wójt poruszyła temat budowy budynku wielofunkcyjnego tj. remizy i świetlicy wiejskiej 

w Mierzawie. Poinformowała, że obecnie inwestorem jest gmina i OSP przekazała środki 

na ten cel. Warunkiem realizacji zadania w zaplanowanym zakresie jest podpisanie 

umowy z RPO, w ramach którego będzie budowana część świetlicowa. Odnośnie 

pozostałych inwestycji pani wójt wyjaśniła, że : 

– termomodernizacja budynków użyteczności publicznej dot. szkół w Niegosławicach                 

i Mierzawie gdzie są zalecenia Sanepidu, 

- przebudowa boiska wielofunkcyjnego Zespołu Szkół w Wodzisławiu- zaplanowano 

projekt, a środki na realizację zadania planuje się pozyskać z Ministerstwa Sportu za 

pośrednictwem Urzędu Marszałkowskiego. W tej sprawie są również zalecenia Sanepidu, 

- dobudowa oświetlenia ulicznego- zadania będą realizowane w ramach funduszu 

sołeckiego, 

- projekt na budowę Gminnego Ośrodka Kultury w Wodzisławiu tj. dostosowanie 

budynku byłego posterunku policji. Według specjalnie do tego powołanej komisji 

stwierdzono, że budynek nadaje się do remontu. Środki na ten cel planuje się pozyskać                    

z PROW.  

Pani wójt kończąc wystąpienie poinformowała, że w ciągu roku na pewno będą zmiany 

np. dot. subwencji oświatowej, która wpływa do końca lutego. Projekt budżetu otrzymał 

pozytywną opinię RIO jak i wszystkich stałych komisji rady. Podkreśliła, że wójt musi 

zapewnić środki na zadania własne gminy i projekt budżetu to zapewnia. Inwestycje 

natomiast mają za zadanie i cel poprawę życia mieszkańców.  

b) Skarbnik gminy przedstawiła:   

-Uchwałę Nr 135/2014  I składu Orzekającego RIO w Kielcach z dnia 17 grudnia 2014 roku 

w sprawie w sprawie  opinii o Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 
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2015- 2021   oraz uchwałę Nr 134/2014 w sprawie opinii o projekcie budżetu Gminy 

Wodzisław na 2015 rok ( uchwały stanowią załącznik nr 7 do protokołu), 

c) opinię Komisji Rewizyjnej dotyczącą kalkulacji dochodów przedstawił przewodniczący 

komisji pan Robert Dziób ( opinia stanowi załącznik nr 8 do protokołu ),  

d) opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  dotyczącą wydatków przedstawił 

przewodniczący komisji pan Artur Oleksiak ( opinia stanowi załącznik nr 9 do protokołu),  

e) dyskusja i podjęcie uchwał w sprawie: 

- projekt uchwały w sprawie  przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wodzisław 

na lata 2015-2021, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu). 

Radny Artur Oleksiak odnosząc się do przedstawionej opinii poinformował, że będzie 

głosował na „tak” ale budżet należy zreformować. Jesienne wybory samorządowe, święta 

spowodowały, że nie było za wiele czasu na jego dokładną analizę. Odniósł się do 

zaplanowanych inwestycji. Zauważył, że są miejscowości gdzie nie ma inwestycji,                          

a mieszkańcy na nie czekają. Dlatego niektóre działy budżetu wymagają zmian.  

Radny Wiesław Kowalski odnosząc się do WPF i projektu budżetu stwierdził, że nie 

widać w nich innowacji. Nadal są utrzymywane 3 stołówki czy biblioteki. Nie zaplanowano 

np. inwestycji polegających na pozyskiwaniu nowych źródeł energii. Dalej jest budowana 

kanalizacja, a nie ma dróg. Przerasta go informacja, że dochody w 2017 czy 2018 będą rosły. 

Według radnego jest to nierealne. Pytał, czy plan jest sporządzony pod Regionalną Izbę 

Obrachunkową. Podkreślił, że oczekiwał czegoś innego, a tak naprawdę jest kontynuacja tego 

co było. 

Pani wójt stwierdziła, że szanuje opinię i zdanie każdego. Nowa kadencja rozpoczęła 

się 1 grudnia, a budżet był sporządzony w listopadzie. W bieżącym roku priorytetem jest 

wybudowanie kompleksu dróg w ramach programu rządowego tzw. schetynówki. Jest 

możliwość pozyskania środków na w/w inwestycję i należy z tego skorzystać. Pani wójt 

wyjaśniła, że droga Lubcza-Janów Sadki również była zgłoszona, ale z powodu zbyt małego 

zaludnienia nie została przyjęta. Środki jakie zostaną zwrócone przeznaczone będą na drogi 

ujęte w budżecie, które są kontynuacją inwestycji rozpoczętych w poprzednich latach. Pani 

wójt podkreśliła, że wie o tym, że trzeba szukać oszczędności np. w administracji. Dla niej 

również priorytetem są drogi i dalej chce je realizować. W lutym będzie opracowany plan 

według którego będą realizowane zadania w tym zakresie. Oczekiwania są duże ale w ciągu 

roku nie da się wszystkiego zrobić. Odnośnie innowacji pani wójt poinformowała, że                      

w gminie są warunki do pozyskania inwestorów i można podjąć takie działania. Gmina 

dysponuje działką o pow. 3 ha ale inwestorzy zwracają uwagę na media i infrastrukturę.                

W dniu 30 stycznia Urząd Marszałkowski organizuje spotkanie na którym przekazana 

zostanie informacja o terminach korzystania z dofinansowania. Będą również środki na 

pozyskanie inwestorów. Zaproponuje rozwiązania i będzie rozmawiać na temat. 

Poinformowała, że ze względu na rolniczy charakter gminy będzie można utworzyć strefę 

działalności rolniczej. Będzie możliwość utworzenia miejsc pracy dla mieszkańców naszej 

gminy. Pani wójt poinformowała, że w WPF są zaplanowane spłaty kredytów i plan musi się 

zamknąć. Nie planuje podnoszenia podatków, a dochody mogą być z innego tytułu. 

Radny powiatu pan Mariusz Zieliński pytał, co z budową wodociągu do Woli 

Lubeckiej. Radny zauważył, że planowano podłączyć wieś do wodociągu z gminy Michałów. 
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Pani wójt przypomniała, że zmieniono decyzje jeszcze w ubiegłej kadencji i wodociąg 

będzie podłączony do urządzeń w naszej gminie. Projekt jest na ukończeniu i będzie złożony 

wniosek o wydanie pozwolenia na budowę. 

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli  się jednogłośnie  - 12 za, 1 wstrzymujący się, 

przeciw brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr IV/12/2015 w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2015-2021. 

 

- projekt uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy Wodzisław na 2014r., przedstawiła 

skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 11 do protokołu).  

Radny Wiesław Kowalski pytał, dlaczego wydatki w dziale administracja w stosunku 

do ubiegłego roku wzrosły o 300.000zł.  

Skarbnik wyjaśniła, że rok do roku nie jest równy. W 2015 roku  zaplanowano 

wypłatę 5 jubileuszy, 2 odprawy emerytalne. Z byłego ZUK doszła jedna osoba do 

księgowości. 

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -  12 za,                                                    

1 wstrzymujący się, przeciw brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr IV/13/2015 w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Wodzisław na 2015r. 

Przewodnicząca rady gminy ogłosiła 10 min. przerwę.  

 

Ad.8. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji d.s. Rozwiązywania 

Problemów  Alkoholowych za 2014 rok. 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji d.s. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych przedstawił pełnomocnik wójta pan Michał Kruk ( sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu).  

Radny Artur Oleksiak pytał, czy prowadzona jest statystyka dot. spożycia alkoholu na 

terenie gminy. 

Pełnomocnik wójta poinformował, że spożycie alkoholu jest na tym samym poziomie.  
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Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia przedłożonego sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się jednogłośnie- 12 za, w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Pani przewodnicząca poinformowała, że przedłożone projektu uchwał były omawiane 

na posiedzeniach stałych komisji rady- opinie komisji stanowią załączniki nr 13 i 14 do 

protokołu).  

a) przyjęcia programu działania Gminnej Komisji d.s. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2015 rok,  przedstawił pełnomocnik wójta d.s. RPA pan Michał Kruk                  

( projekt stanowi załącznik nr 15 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 12 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr IV/14/2015 w sprawie 

przyjęcia programu działania Gminnej Komisji d.s. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2015 rok. 

b)  projekt uchwały w sprawie  przyjęcia planu pracy Rady Gminy Wodzisław na 2015  rok, 

przedstawił wiceprzewodniczący rady gminy ( projekt stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu).  

Pytań  ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 12 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr IV/15/2015 w sprawie 

przyjęcia planu pracy Rady Gminy Wodzisław na 2015  rok. 
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c) projekt uchwały w sprawie  przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy 

Wodzisław na 2015  rok, przedstawił wiceprzewodniczący rady gminy ( projekt stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu).  

Pytań  ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 12 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr IV/16/2015 w sprawie 

przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Wodzisław na 2015  rok. 

 

d) projekt uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu 

na stanowisko Dyrektora Gminnego Ośrodka Zdrowia – Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wodzisławiu, przedstawiła pani wójt ( projekt stanowi załącznik nr 18 

do protokołu).  

Radny Artur Oleksiak pytał, dlaczego tak nagle wprowadzono uchwałę do porządku 

obrad. Obecnie prowadzony jest audyt w ośrodku i wcześniej ustalono, że wybory odbędą się 

po zapoznaniu się z jego wynikami. Radny pytał również, dlaczego określono taką liczbę 

członków komisji.   

Pani wójt potwierdziła, że audyt trwa i po jego zakończeniu trzeba się będzie do niego 

odnieść. Odnosząc się do procedury wyboru dyrektora stwierdziła, że nic nie stoi na 

przeszkodzie żeby ja rozpocząć. Te dwie sprawy nie mają ze sobą sprzeczności i bez względu 

jakie będą decyzje w sprawie finansów GOZ dyrektor musi być powołany. 

Radny Artur Oleksiak pytał, czy w ostatnim czasie wzrosło zatrudnienie w GOZ. 

Pani wójt poinformował, że dochodzą do niej takie informacje. Wyjaśniła, że wójt 

nadzoruje tylko dyrektora, a rada społeczna jest tylko wsparciem. Po wynikach audytu będą 

podjęte działania.  

Radny Artur Oleksiak podkreślił, że zadane przez niego pytanie wskazuje ile rada tak 

naprawdę znaczy w tym temacie. Zatrudniono dodatkową osobę, a mówiło się o ograniczeniu. 

Radny stwierdził, że nie rozumie takiego posunięcia, a powołując dyrektora tak naprawdę nie 

ma się na niego wpływu. 

Pani wójt poinformowała, że we wrześniu odbyło się posiedzenie Rady Społecznej 

GOZ gdzie omawiano temat zadłużenia, które wynosiło wtedy ok. 250.000zł. Prosiła 

nieżyjącą już panią dyrektor o przedstawienie planu finansowego na przyszłość, gdzie 

wydatki i dochody wpłyną na ograniczenie zadłużenia. Pani wójt wyjaśniła, że jest to 

przykład na ile wójt może ingerować w decyzje dyrektora GOZ. W audycie będzie określone 

czy jest przerost zatrudnienia. Należy rozdzielić – co mówi rozsądek, a co rzeczywistość. 

Rada i wójt nie mogą pozwolić na to aby sytuacja tak dłużej trwała i tego oczekuje.  
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Radny Artur Oleksiak stwierdził, że jest to niemożliwe. Nasz ośrodek przyjął 

proponowane stawki z NFZ gdyż uważa się, że gmina i tak  pokryje zadłużenie. Radny 

stwierdził, że umowa z dyrektorem powinna być dotrzymywana.  

Pani wójt poinformowała, że spotkała się z uwagami dot. przerostu zatrudnienia w 

GOZ. Na jednej sesji padło pytanie, czy od 1 stycznia GOZ będzie działał, czy podpisano 

umowę z NFZ. Do jej obowiązków należy to sprawdzić. Pani wójt wyjaśniła, że                               

w porozumieniu zielonogórskim protestowały prywatne gabinety i dot. one zwiększenia przez 

NFZ ilości godzin za te same stawki. Przy podstawowej opiece zdrowotnej stawki są 

jednakowe.  

Radny Artur Oleksiak pytał, czy prawdą jest, że w GOZ  zatrudniono dodatkowego 

pracownika.  

Pani wójt poprosiła panią sekretarz o sprawdzenie informacji i zapewniła, że 

odpowiedź będzie udzielona w ciągu 10 min.  

Radny Wiesław Kowalski pytał, kto jest audytorem. 

Pani wójt poinformowała, że jest to firma, która dała najniższą ofertę i  należy do pana 

Podlacha. Audyt został rozszerzony i dlatego zatrudnił on dodatkową osobę. Pani wójt 

podkreśliła, że mieszkańcy oczekują konkretnych odpowiedzi i nie chce się odnosić do 

danych w formie plotki. Po audycie będą konkretne informacje i będą one przedstawione 

radzie. Będą podjęte działania w sferze działalności wójta. Pani wójt wyjaśniła, że zarówno 

wójt jak i rada społeczna jest wsparciem dla GOZ. Odnośnie spłaty zadłużenia 

poinformowała, że gmina ma na to 12 miesięcy. Trudno jest teraz posługiwać się liczbami, 

które nie są potwierdzone. Ogólnie jest wiadome, że w GOZ nie jest dobrze dlatego podjęła 

decyzję o przeprowadzeniu audytu. Pani wójt poinformowała, że są uwagi mieszkańców                  

w sprawie braku możliwości dodzwonienia się do GOZ. Jeden z mieszkańców widział, że 

telefon jest celowo odłożony. 

Pani sekretarz odnosząc się do pytania dot. dodatkowego zatrudnienia w GOZ 

potwierdziła, że jest to prawdą. Podpisano umowę zlecenie na cały rok, a wynagrodzenie 

zależy od przepracowanych godzin. Jest to osoba, która zastępuje nieobecne pielęgniarki  lub 

prowadzi rejestrację.  

Pani wójt stwierdziła, że można zadać pytanie, dlaczego się na to pozwala ale jest to 

tak naprawdę samodzielna jednostka. Gdy będzie wynik audytu to dyrektor będzie musiał się 

wytłumaczyć z kosztów generowanych przez GOZ. Pani wójt zauważyła, że gdyby ośrodek 

był na plusie to nie było by takiego pytania.  

Radny Artur Oleksiak stwierdził, że już  ze sprawozdania za I półrocze wynikało, że 

jest zadłużenie.  

Radny Wiesław Kowalski odnosząc się do dodatkowego zatrudnienia stwierdził, że 

pielęgniarki mogą rejestrować pacjentów.  
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Sołtys wsi Stara Olszówka stwierdził, że społeczeństwo chce wiedzieć co się dzieje. 

Poinformował, że dotychczasowa rejestratorka odeszła na emeryturę. Rejestrują panie 

pielęgniarki i nie ma potrzeby zatrudniać dodatkowej osoby. Sołtys stwierdził, że obecnie 

stanowisko rejestratorki jest kością niezgody. 

Pani wójt stwierdziła, że dyskusja nie idzie w kierunku podjęcia uchwały. Pani wójt 

potwierdziła, że należy zmienić system pracy GOZ. 

Sołtys wsi Podlesie stwierdziła, że GOZ należy sprywatyzować. 

Pani wójt wyjaśniła, że aby podjąć taką decyzję trzeba mieć do tego podstawy. Po 

raporcie z audytu będzie dyskusja na temat restrukturyzacji GOZ. Pani wójt podkreśliła, że 

nie ma wpływu na stan zatrudnienia ale nie znaczy to, że nie ma wpływu na funkcjonowanie 

ośrodka. Dodała, że rada społeczna ma większe prawa niż wójt.  

Radny powiatu pan Andrzej Baran zauważył, że przewodniczącym rady społecznej jest wójt. 

Pani wójt poinformowała, że w kwietniu odbędą się wybory do rady społecznej i nie 

jest powiedziane , że przewodniczącym musi być wójt. Pani wójt prosiła o zrozumienie gdyż 

w niektórych przypadkach wójt ma związane ręce ale nie jest powiedziane, że problem nie 

zostanie rozwiązany.  

Więcej pytań ani uwag nie było. 

 Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 13 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr IV/17/2015 w sprawie 

powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora 

Gminnego Ośrodka Zdrowia – Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Wodzisławiu. 

Ad.10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Pani wójt w pierwszej kolejności podziękowała radnym  za przegłosowanie budżetu 

gminy na 2015 rok. Podkreśliła, że to rokuje dobrą współpracę z radnymi i sołtysami, a słowa 

krytyki są również konstruktywne.  

Odnosząc się do zapytania radnego Wiesława Kowalskiego dot. postępowania 

sądowego mającego na celu wykup przez Krajową Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad 

budynku byłej szkoły w Klemencicach wyjaśniła, że podjęto działania na dwóch 

płaszczyznach nazwanych „Klemencice szkoła”: i „Klemencice mieszkania”. Właściciele 

mieszkań zostały zwolnione z opłat sądowych i jest również możliwość zwolnienia gminy. 

Postępowanie trwa. Zawiadomienie w tej sprawie otrzymał również dyrektor GDDKiA                     

w Kielcach pan Strzelczyk. Pani wójt zapewniła, że podejmie wszelkie działania żeby sprawa 

została pozytywnie załatwiona.  
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Radny Wiesław Kowalski pytał, co z zaplanowaną na postępowanie sądowe kwotą 40.000zł. 

Pani wójt wyjaśniła, że w budżecie nie zaplanowano tej kwoty gdyż planuje się uzyskać 

zwolnienie z opłaty.  

Ad.11. Sprawy różne.  

Sołtys wsi Ludwinów zauważył, że wszystkie inwestycje są realizowane we 

wschodniej części gminy. Buduje się wodociągi i prosi się mieszkańców o podłączanie do 

sieci, a w jego miejscowości woda jest  złej jakości.  

Pani wójt wyjaśniła, że inwestycje są tam realizowane, gdzie są potrzeby. Nie da się 

zrobić wszystkiego jednocześnie gdyż nie pozwalają na to możliwości finansowe gminy. 

Wodociąg w Ludwinowie będzie wyremontowany w bieżącym roku w ramach środków 

zaplanowanych w funduszu sołeckim, tak jak inne zadania w wielu miejscowościach gminy. 

Pani wójt poinformowała, że na stronie BIP urzędu można sprawdzić wykaz zadań. Są 

również inwestycje zaplanowane na przyszłość tj. np. termomodernizacja budynków ale 

wcześniej należy sporządzić audyt energetyczny. Pani wójt podkreśliła, że jest za tym aby 

inwestować ale należy zachować kolejność. Przy takich dochodach i oczekiwaniach 

inwestycje należy planować w czasie. Obecne zadania są kontynuacją inwestycji już 

rozpoczętych. Pani wójt zauważyła, że inwestycje jednak muszą mieć korzyści. W swych 

decyzjach stara się nie dzielić gminy, a inwestycje poparte są wnioskami i opiniami komisji.  

Sołtys wsi Kowalów Dolny pytał, co z drogą powiatową w Wodaczy. 

Radny powiatu pan Mariusz Zieliński poinformował, że droga będzie remontowana                 

w bieżącym roku.  

Radny Wiesław Kowalski poruszył temat budowy wodociągu do Woli Lubeckiej. 

Radny pytał dlaczego będzie on budowany od strony Lubczy, a nie od Helenówki w gminie 

Michałów, gdzie cena wody wynosi 2,30zł., a w naszej gminie 4,50zł.    

Pani wójt przypomniała, że były rozmowy na ten temat. Okazało się, że po 

zakończeniu budowy sieć trzeba by było przekazać do gminy Michałów. Na posiedzeniu 

komisji przedstawi projekt i wyjaśni skąd taka decyzja.  

Radny Wiesław Kowalski poruszył temat wymiany wodociągu we wsi Lubcza. Radny 

stwierdził, że efekt nie został osiągnięty gdyż część sieci nadal jest z azbestu. 

Pani wójt poinformowała, że spółdzielnia nie podjęła tematu. 

Radny Henryk Kowal wyjaśnił, że mieszkańcy bloków zebrali pieniądze na wymianę 

sieci ale okazało się, że potrzebny jest plan. Wykonawca nie mógł bez tego wykonać zadania     

i pieniądze zostały mieszkańcom zwrócone.  

Pani wójt poinformowała, że prezes spółdzielni nie udzielił odpowiedzi w tej sprawie. Temat 

jest jednak nadal otwarty. Pani wójt dodała, że projekt na wymianę sieci był sporządzony 

wcześniej i wymiana sieci na tym odcinku nie została ujęta.  
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Sołtys wsi Września pytał, czy wyrównany będzie zjazd z drogi w Mierzawie                       

w kierunku Wrześni.  

Radny powiatu pan Mariusz Zieliński poinformował, że ma zrobić wykonawca 

przebudowy S-7. 

Pani wójt poinformowała, że od lutego będzie nowy dzielnicowy gminy. Nie mógł on 

uczestniczyć w dzisiejszej sesji ale będzie na pewno zaproszony na kolejną. Prosiła                                 

o przygotowanie pytań.  

 

Pkt. 12.  Zamknięcie obrad sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam czwartą sesję Rady Gminy 

Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

         Protokolant                           Sekretarz Obrad                   Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /             / Sławomir Gala /                       / Stanisława Nowak  / 

 

 

 


